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Bestuur 

Nieuwe fractie, nieuw bestuur. Daarom hebben fractie, wethouder en bestuur in 2022 

een aantal zaterdagochtenden met elkaar doorgebracht. Onder leiding van Wim 

Cornelis, partijgenoot en onder andere oud-

burgemeester van Gouda, leerden we elkaar 

beter kennen, maakten we afspraken met 

elkaar over onze samenwerking en stelden 

we een jaarplan op voor 2023. In dit jaarplan 

staat welke activiteiten fractie en bestuur dit 

jaar ondernemen. Het bestuur bestaat uit 

Lotte Pricker, Bert Buiring en Griet Kenters.  

 

Het eerste evenement uit het jaarplan heeft al 

plaatsgevonden: de nieuwjaarsbijeenkomst! 

Daarnaast staan de ALV’s gepland en de 

voorgenomen werkbezoeken van de fractie 

beschreven. Ook willen we in het tweede 

kwartaal van dit jaar graag een politiek café 

organiseren. Waarover? Dat moeten we nog 

bedenken. Lijkt het jou leuk om mee te denken 

en een bijdrage te leveren aan de organisatie? 

Van harte welkom! Stuur dan even een berichtje naar info@pvdaveendam.nl 

Voor nu leven we eerst toe naar de provinciale staten en waterschapsverkiezingen. 

Onze campagnecommissie heeft een mooie campagne voorbereid. De komende 

periode zul je er ongetwijfeld meer van zien. Laten we hopen op een mooi resultaat 

voor onze Partij!  

Nieuwjaarsbijeenkomst, campagne, politiek café: mocht je bij het lezen van deze 

mooie activiteiten denken: ik doe graag mee, dan kan dat natuurlijk. Ook dan kun je 

een berichtje sturen naar info@pvdaveendam.nl. Ook voor suggesties, vragen of 

opmerkingen staat de mailbox open.  

Hartelijke groet,  

Namens het bestuur, Lotte Pricker 

mailto:info@pvdaveendam.nl
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Uit de fractie : resultaten 2022  

Na de gemeenteraadsverkiezingen in maart 2022 werd de nieuwe fractie gevormd 

door Rob Haye, Pieta Loots, Josh Tepper, Tahsin Mete en Ben Kenters. Na allerlei 

plichtplegingen en een periode van coalitievorming, is in juni  de eerste lakmoesproef 

geweest bij de behandeling van de Voorjaarsnota over dat jaar (2022). Hoewel een 

ieder zich wat heeft moeten settelen, kan in het algemeen worden gesteld dat in de 

doorgestarte coalitie de verhoudingen goed en constructief zijn. Wij kunnen onze 

sociaaldemocratische punten en wensen goed kwijt en halen daarin zeker 

successen.  

 

Fonds Kansrijk opgroeien  

In de coalitie hebben we als PvdA succes geboekt door te pleiten voor een Fonds 

Kansrijk opgroeien waar € 148.000,— in is gestort voor kinderen en 

jongvolwassenen die opgroeien in armoede. Onlangs is door het college een 

verantwoordingsbrief geschreven waarin het college aangeeft dat het bedrag is 

verdeeld over de scholen (naar rato van leerlingenaantallen) die het beste kunnen 

inschatten welke leerling verdere financiële ondersteuning nodig heeft. Het Fonds is 

bedoeld voor hen die om een of andere reden naast gelden uit andere fondsen 

grijpen en bijvoorbeeld leermiddelen nodig zijn of extra kosten moeten maken voor 

stages etc. Recent is ook de besteding voor bijvoorbeeld ontbijt op school of 

menstruatiemiddelen voor meisjes die vanuit thuis daar onvoldoende middelen voor 

hebben, aan dit fonds toegevoegd. 

 

Mobiliteitsfonds   

Bij de vaststelling van de voorjaarsnota is ook extra geld gestopt(ook € 148.000,—) in 

een Mobiliteitsfonds bedoeld voor de uiteindelijke betere ontsluiting van Noord en 

Zuid Veendam. Hoewel dit voorstel meer uit de koker van GB kwam, is dit ook door 

ons van harte ondersteund nu het vele verkeer door bijvoorbeeld de C.W. 

Lubberstraat of het Egypteneinde de leefbaarheid ernstig aantast. 

 

Ontbijt op school en menstruatiearmoede 

Bij de begrotingsbehandeling dankzij de PvdA het ontbijt op school voor ieder kind en 

ook het reële probleem van de menstruatiearmoede in een motie overgenomen. We 

kunnen dan ook met recht zeggen dat we een sociale stempel weten te drukken op 

deze coalitie. 

 

Verduurzaming 

Uiteraard zijn er voor de komende periode nog vele zaken waar we ons zorgen over 

maken en dus voor moeten inspannen. Zo lijkt de verduurzaming van woningen, 

vooral daar waar het gaat om eigen woningen in het goedkopere segment, een 



tweedeling tot stand te brengen tussen hen die die verduurzaming kunnen betalen en 

hen die extra uitgaven naast de gestegen energielasten echt niet kunnen betalen. 

Het langs sturen van energiecoaches met goede suggesties 

voor woningverduurzaming is dan ook volstrekt onvoldoende. Uiteindelijk zullen deze 

mensen en gezinnen wel de slag moeten maken waar wij als medeoverheid moeten 

faciliteren en vooral ook begeleiden.  

 

Zoutwinning 

Een ander dossier waarover wij ons als fractie zorgen maken is het dossier van de 

Zoutwinning in Borgercompagnie met gevolgen voor misschien wel heel Veendam. 

De actiegroep ‘Stop de zoutwinning’ is met de concessieverlener (het Ministerie van 

EZ) in een juridische procedure verwikkeld om proefboringen naar nog meer 

magnesiumzout voorgoed te doen stoppen. De rol van de gemeente en daarmee 

onze rol als fractie kan en moet meer ondersteunend zijn aan de bewoners. Dit 

ondanks dat wij daar als gemeente niet rechtstreeks over gaan. We zijn gevraagd om 

ons nu ook te gaan mengen in een nieuwe rechtsprocedure die van start zal gaan.  

 

Centrumvisie 

Tot slot kan nog vermeld worden dat 

de centrumvisie binnenkort gaan 

behandelen in de Raad. Op het 

fysieke domein is veel gaande 

waaronder dus een invullen met 

verschillende partijen van (de 

voorwaarden tot) een levendig 

centrum. Eén van de onderdelen 

daarin is ook de plannen voor een 

renovatie of uitbreiding van ons 

gemeentehuis zodat ook het BWI-

gebouw van de hand kan worden gedaan en de medewerkers voortaan op één plek 

gehuisvest kunnen worden. Uiteraard om de dienstverlening naar een hoger plan te 

kunnen  tillen en ook wat ons betreft  te werken aan de nieuwe bestuurscultuur.  

 

Woning in een dag isoleren 

De PvdA Groningen heeft samen met de afdeling Wildervank-Veendam  de actie 

“woning isoleren in een dag” uitgevoerd op 11 februari j.l. De PvdA wil dat het nieuwe 

provinciebestuur een speerpunt maakt van het isoleren en verbeteren van woningen 

in Groningen. De energiecrisis veroorzaakt juist in gezinnen met weinig inkomsten 

vaak grote problemen. De woning aan de Rensel 67 in Veendam werd in een dag 

volledig geïsoleerd en energiezuinig gemaakt, van label F naar A. Dit levert een 

maandelijkse besparing op van ruim 50 euro.  



De Veendammer bedrijven 

Bouwbedrijf Gervas, Kuipers 

Bouwmaterialen en Smit Isolatie 

Groep, leverden materialen en 

voerden de werkzaamheden uit. 

Niet alleen leden van onze eigen 

afdeling waren aanwezig voor de 

nodige support, ook provinciale 

bestuurders en statenleden en 

landelijke kopstukken kwamen 

een kijkje nemen.  

We zijn blij dat de provinciale 

PvdA aandacht heeft voor slecht geïsoleerde woningen, waarin vaak mensen met 

een lager inkomen wonen. Als lokale afdeling zien wij dit ook in onze gemeente. We 

willen mensen in onze gemeente hierbij ondersteunen, bijvoorbeeld door de inzet 

van energiecoaches en door de weg naar subsidies te wijzen.  

Voor meer informatie kijk op  www.jouwbespaarcoach.com  

 

Wethouder in actie 

2022 was een bijzonder jaar vanwege de verkiezingen en de vraag “kun je als 

wethouder doorgaan met waar je mee bezig bent geweest de afgelopen 4 jaar”. 

Ik vertel jullie graag wat er in 2022 gebeurd en bereikt is en waar we inmiddels in 

2023 mee gestart zijn.  

 

2022 

Na de start met het in vaste dienst nemen van een aantal Jeugd en WMO-

consulenten zorgden we voor vaste contactpersonen met onze inwoners, zodat de 

kennis en kunde in huis bleef. 

We hebben voor het sociaal domein een plan gemaakt waardoor we 

klantvriendelijker en kostenefficiënter werden. 

Een Ondersteuner Jeugd en Gezin bij iedere huisarts was op 1 febr. 2022 voltooid.  

De onderwijs-zorg klas bij de Westerwinde hebben we structureel gemaakt, zodat 

een aantal kinderen van het kinderdagcentrum nu middels een groepsindicatie 

onderwijs incl. zorg krijgen. 

Voor Welzijnswerk en WMO-begeleiding is per 1-1-2022 de Algemene Voorziening 

Maatschappelijke Ondersteuning ingericht onder de naam deBasis.  Inwoners 

kunnen nu zonder indicatie, verwijzing en zonder eigen bijdrage ondersteuning 

krijgen van bv Compaen, Cosis of de Coöperatie Dichtbij.  

http://www.jouwbespaarcoach.com/


We zijn gestart met een piloten Jeugd Ondersteuner op School (de Jos-ser) 

waarbij door ondersteuning op school een verbinding is gekomen tussen zorg, 

onderwijs en thuis.  

We zijn bij 2 scholen gestart met de Verrijkte Schooldag waarbij aan de kinderen 

extra tijd besteed wordt aan gezonde voeding, sport, cultuur etc. etc.  

We hebben in 2022 o.b.v. een evaluatie 

van een prachtige pilot van 2 jaar 

Buurtgezinnen deze laagdrempelige 

ondersteuning - waarbij vraaggezinnen en 

steungezinnen elkaar helpen - structureel 

ingeregeld. Laagdrempelig in 

de buurt.  Hier ben ik ook super trots op 

want het loopt echt heel goed in Veendam. 

We zijn aangesloten bij de Stichting 

Urgente Noden (SUN) waarbij mensen in 

dringende financiële nood financieel 

geholpen kunnen worden. 

We zijn aangesloten bij de Opstapbus en automaatje om de mobiliteit van mensen te 

vergroten, waardoor ze langer deel kunnen nemen aan de samenleving. 

Er is een plan “Kansrijk opgroeien” gemaakt en de raad heeft geld beschikbaar 

gesteld, waardoor scholen nu kinderen kunnen helpen wanneer er geen geld is voor 

een laptop, winterjas, schoenen en dergelijke. Ook zijn er daardoor fruit- en 

groentesnacks op school. 

We zijn als gemeente koploperregio voor Beschermd Wonen. Dit houdt in dat we als 

een van de eersten starten met het goed inregelen van de overstap van Beschermd 

Wonen naar Beschermd Thuis. Met andere woorden: mensen wonen niet meer in 

een instelling maar wonen op zichzelf (als dat kan) met begeleiding thuis. 

We geven tal van organisaties - zoals Stichting Present - subsidie omdat ze een 

prachtige bijdrage leveren aan het ondersteunen van mensen die het zelf even niet 

redden.  

We hebben na een lange voorbereiding een aanbesteding 

uitgezet voor een Algemene Voorziening Ambulante 

Jeugdhulp. Er waren meerdere inschrijvingen en de 

gunning is gegaan naar 1 groep van 6 partijen die 

gezamenlijk de meest voorkomende ambulante jeugdhulp 

in Veendam gaan uitvoeren. Dichtbij in de wijk, waarbij ze 

goed samenwerken met bv de huisartsen, scholen, 

sportclubs en deBasis. Er is geen verwijzing, indicatie of 

eigen bijdrage nodig. Naast de mooie initiatieven als OJG 

en Buurtgezinnen kunnen inwoners hier terecht voor hulp 

bij bv opvoeden en opgroeien. Per 1 april 2023 gaan ze van 

start onder de naam JEP : Jeugd Expertise Punt. 



Aangezien het in de spreekkamer vaak gaat over niet medische vraagstukken zijn we 

gestart met een Ondersteuner Sociaal Domein (OSD) bij 2 huisartsen. De huisarts 

neemt contact op met deBasis waar de OSD is en van daaruit wordt de 

ondersteuning geleverd. Dit werkt tot nu toe tot ieders tevredenheid. 

Onze Algemene Voorziening Huishoudelijke Hulp werkt al jaren erg goed. Er is 

steeds beter contact met de woningcorporatie en deBasis, want er is soms meer 

ondersteuning nodig dat het huis schoonmaken. Fijn dat we de verbinding hebben 

kunnen maken tussen deze organisaties. 

We zijn tevens eind 2022 gestart met een pilot Buurtbemiddeling waarbij geschoolde 

vrijwilligers in de buurt kunnen bemiddelen bij problemen van bewoners onderling.  

Als gemeente zijn we aangesloten bij het systeem Gemeentezorgspiegel, waardoor 

we beschikken over zorgdata (cijfers). Dit is belangrijk om de juiste ondersteuning in 

een wijk of dorp te bieden. Ook kunnen we zo de samenwerking versterken. 

De Participatieraad is nog altijd ons adviesorgaan voor het college v.w.b. het sociaal 

domein. Er zijn weer nieuwe enthousiaste leden toegetreden en we hebben goed 

contact. 

 

2023. 

Begin dit jaar zijn we gestart met een onderzoek naar het meer en beter kunnen 

ondersteunen van mensen met dementie. Het aantal mensen met dementie zal in de 

loop van de komende jaren toenemen en we willen ervoor zorgen dat deze mensen 

zo lang mogelijk kunnen deelnemen aan de samenleving. 

Er vinden geregeld netwerkbijeenkomsten 

plaats m.b.t. het leven in armoede. We informeren 

elkaar over ieders inzet. Het boekwerkje 

“Wegwijzer :  leven met weinig geld” is weer 

herschreven. De informatie is ook te vinden op de 

website van de gemeente en in januari vulden we 

2 pagina’s in de Veendammer met al deze 

informatie.  Het boekwerkje ligt op diverse plekken 

in Veendam zoals bij de Bibliotheek, BWI-gebouw, 

gemeentehuis, Voedselbank ed. 

In 2023 komt er een nieuwe woonvisie inclusief 

een Woon Zorg akkoord. We doen dit in 

samenwerking met de Oost Groninger 

gemeenten, en zorgen dat het lokaal ingekleurd 

wordt. In 2024 is er nl een verdubbeling van 

de 75-plussers én we hebben de zorg voor 

huisvesting van veel meer aandachtsgroepen. 

Daarnaast vindt er doorontwikkeling plaats op de samenwerking en ondersteuning 

met de GGD en de OGGZ (openbare geestelijke gezondheid).  



De Regiodeal mag een jaar langer doorlopen zodat we de Gebieds Gerichte Aanpak 

(GGA) in “Noord West op zijn best” nog langer kunnen uitvoeren. We onderzoeken 

hoe we met een ‘wijkbedrijf’ mensen kunnen activeren in de wijk met een mogelijke 

doorstart naar werk. 

Vanuit de programmapijler gezondheid is een kookboek 

‘Samen koken in Veendam’ gemaakt en 

uitgedeeld. Samen koken is gezellig, ook om 

eenzaamheid tegen te gaan. Gezond koken en niet 

duur koken is ook fijn en alle recepten zijn gebaseerd 

op de inhoud van de voedselbank pakketten. Hiermee 

zijn ze voor iedereen toegankelijk. 

Tevens geven we uitvoering aan ons 

Gezondheidsbeleid en het Lokaal Preventie Akkoord 

samen met diverse partijen in onze gemeente en de 

Zorgverzekeraar. Vanuit de gemeente zijn we gestart 

met Fit Gaaf, een programma op alle 

scholen m.b.t. bewegen, gezond eten en drinken en voldoende slapen. De kinderen 

kunnen dit samen met hun ouders, broertjes en zusjes doen en stickers plakken als 

ze wat gedaan hebben. We sluiten vanuit de regiodeal ook aan bij het JOG 

(Jongeren op gezond gewicht). 

Samen met andere gemeenten maken we ons sterk voor het terugdringen van 

Huiselijk Geweld en Kindermishandeling (HGKM).  We zijn daar al actief in maar het 

kan altijd beter, want elke melding is er 1 teveel. 

In 2022 is er veel gebeurd. Ook in 2023 zijn alweer volop aan het ontwikkelen en de 

komende jaren gaan we hiermee verder.  

 

#lovemyjob 

Met hartelijke groet, 

Ans Grimbergen 

Wethouder Sociaal Domein 

 

Campagne  Uit liefde voor Groningen 

Campagne voeren! Doe je mee?  

Op 15 maart a.s. zijn de verkiezingen voor de Provinciale Staten en de 

waterschappen. Hiervoor gaan we ook in Veendam weer campagne voeren. 

Iedereen is welkom om daaraan mee te doen. Na de succesvolle campagne van 

2022 hebben we een zetel gewonnen, dat kunnen we ook nu bereiken. Hoe meer 

leden aanwezig zijn, hoe zichtbaarder we zijn en hoe meer kans we dus hebben op 

stemmen!  

 



Wat gaan we doen?  

Op 11 februari werd onder leiding van de landelijke partij  een woning in 1 dag 

geïsoleerd. Wij zijn hierbij aanwezig vanaf 11.00 uur. Hou svp de media in de gaten 

voor nadere informatie.   

Op 25 februari, 4 maart en 11 

maart fietsen we onder andere in 

een rode slinger door Veendam 

en zijn we aanwezig op 

verschillende plekken in het 

centrum. Een van deze dagen 

zullen ook de Jonge Socialisten uit 

Groningen aanwezig zijn. 

Daarnaast worden er weer borden 

geplaatst door de hele gemeente. 

Deze maken we op 1 maart en we 

plaatsen ze daarna door heel 

Veendam (data worden nader afgesproken). Ook maken we gebruik van de (social) 

media om onze campagne kracht bij te zetten.  

We kunnen uiteraard alle hulp gebruiken. En samen campagne voeren is leuk!  

Zin om ook mee te doen of mee te helpen? Meld dit dan via de mail 

(ladravis@gmail.com) of stuur een appje naar onze campagneleider Josh Tepper, 06-

20157368 of Anneke Dragt, 06-15825431 . Je ontvangt dan nadere informatie.   

Doe je niet mee kom dan vooral kijken bij de acties!  

 

Laten we Veendam weer rood kleuren !  

 

Wil je meedoen met de campagne of op de hoogte blijven van de activiteiten 

stuur dan een appje naar Josh Tepper (06 20 15 73 68). 

 

Agenda : 22 maart 2023  Algemene Leden Vergadering /19.30 uur (locatie volgt). 
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